
Bidenův poradce Fauci pro televizi MSNBC:
“NEMOCNICE NADHODNOCUJÍ PŘÍPADY
COVIDU U DĚTÍ.” Znamená to významnou
změnu v informování o případech covidu!
- CZ24 News | 5. ledna 2022

USA: Anthony Fauci, poradce Bílého domu pro covid-19, uvedl, že nemocnice v současné
době uvádějí nadměrný počet hospitalizovaných dětí kvůli covidu-19, protože děti jsou
automaticky testovány při přijetí do nemocnice. Zopakoval tak tvrzení, které někteří
skeptici zastávají již několik měsíců.

Několik zpravodajských serverů sice uvedlo, že v posledních dnech se zvýšil počet hospitalizací dětí
s covidem-19, ale ředitelka Centra pro kontrolu a prevenci nemocí Rochelle Walenskyová
v samostatném rozhovoru uvedla, že většina dětí není hospitalizována kvůli tomuto viru. Jsou
hospitalizovány s jinými zdravotními problémy a náhodou jsou pozitivně testovány, uvedla.

Když byl Fauci v rozhovoru pro televizi MSNBC dotázán na nárůst počtu hospitalizací, řekl, že
„kvantitativně máme mnohem více lidí, kteří se nakazili, včetně dětí“.

„I když je hospitalizace dětí procentuálně mnohem, mnohem nižší než hospitalizace dospělých,
zejména starších osob,“ řekl Fauci 29. prosince, „když máte tak velký objem infekcí mezi dětmi,
i při nízké míře nakažlivosti stále uvidíte mnohem více dětí, které budou hospitalizovány.“

 

 

Fauci pak uvedl, že „pokud se podíváte na děti, které jsou hospitalizovány, mnoho z nich je
hospitalizováno s covidem, na rozdíl od dětí, které jsou hospitalizovány kvůli covidu,“ tedy nemoci
způsobené čínským virem.

„Pokud dítě přijde do nemocnice, je automaticky testováno na covid. A jsou započítány jako osoby
hospitalizované kvůli covidu,“ poznamenal Fauci. „I když ve skutečnosti tam mohou jít kvůli zlomené
noze, zánětu slepého střeva nebo něčemu podobnému. Takže se nadhodnocuje počet dětí, které jsou,
cituji, ,hospitalizovány s covidem‘, na rozdíl od dětí ,hospitalizovaných kvůli covidu‘.“

Fauciho komentář pro televizi MSNBC z tohoto týdne znamená významnou změnu v informování
o případech covidu-19 – skeptici vládní politiky totiž již několik měsíců spekulují o tom, že celkové
počty úmrtí a hospitalizací na covid mohou být zkreslené.
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Začátkem tohoto roku například dva kalifornské okresy po použití nového přístupu revidovaly své
celkové počty úmrtí na covid-19.

Fauci a Walenskyová se také nedávno veřejně vyjádřili, že údaje naznačují, že varianta omikron
zřejmě způsobuje méně závažná onemocnění a méně hospitalizací než předchozí varianty. Jiní
představitelé veřejného zdravotnictví však varovali, že omikron, který vedl k rekordním případům
covidu, může vést k zahlcení nemocnic.

„Jsme stále na samém počátku této současné vlny,“ řekl ve čtvrtek na tiskové konferenci guvernér
státu Louisiana, demokrat John Bel Edwards. „Leden bude velmi, velmi náročný.“
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